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Výbor mestskej časti č. 4            Klokočina 
Predseda VMČ:             Pavol Obertáš 
Sekretárky výboru:             Lucia Vojtechová, Mgr. Martina Svitačová 
 

 

Z á p i s n i c a 

z rokovania Výboru mestskej časti č. 4 Klokočina, zo dňa 13.01.2025 o 15.30 hod. 
v Dome Matice slovenskej, Dolnočermánska ul. 

 
1) Otvorenie  
2) Žiadosti o stanovisko 
3) Odpovede na pripomienky 
4) Rôzne 
5) Pokyn na referát organizačný 

Rokovania výboru mestskej časti Klokočina sa zúčastnili členovia výboru podľa           
prezenčnej listiny.  

Prítomní: p. Obertáš, p. Dubaiová, p. Ajdariová, p. Hollý, p. Rácová, p. Bratová,                                         
                  p. Hosťovecký, p. Štefák, p. Vereš,                      
 
Ospravedlnení: p. Dovičovič, p. Mesároš, p. Šmigová, p. Volek 
 
1) Otvorenie a schválenie programu 
 

Zasadnutie otvoril predseda VMČ pán Obertáš, ktorý privítal prítomných členov výboru 
a zároveň privítal aj p. Alexandru Fázikovú z Útvaru hlavného architekta mesta Nitry - 
referentku pre mestskú architektúru a verejný priestor mesta Nitry.  

Následne predseda VMČ oboznámil prítomných členov s navrhnutým programom 
dnešného rokovania. K navrhnutému programu neboli vznesené žiadne pripomienky. Prítomní 
členovia odsúhlasili navrhnutý program hlasovaním. 

  
Hlasovanie: za: 9  proti: 0  zdržal sa: 0 
 

2) Žiadosti o stanoviská  
 
2.1 Revitalizácia verejných priestranstiev OC „Sandokan“ – informácia o súťaži návrhov 
 
 Pani Fáziková (ÚHA) informovala členov výboru o výsledku architektonicko-
krajinárskej súťaže návrhov o revitalizáciu verejných priestranstiev OC „Sandokan“. Zároveň 
odprezentovala víťaznú štúdiu, ako aj ďalšie prihlásené návrhy. Upozornila, že táto štúdia nie 
je záväzná. V ďalších krokoch budú zozbierané pripomienky členov VMČ a kompetentných 
útvarov MsÚ – tieto autor štúdie dostane na zapracovanie. 
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VMČ prerokovalo víťaznú štúdiu revitalizácie verejných priestranstiev OC „Sandokan“ 
a žiada ÚHA, aby bolo aktívne zapojené do ďalšieho pripomienkovania. 

Hlasovanie:  za: 9  proti: 0  zdržal sa: 1 
 

2.2 Obstaranie urbanistickej štúdie pre územie Kmeťova – Hviezdoslavova trieda 
 
 Pani Fáziková ďalej poskytla informácie k materiálu - informatívna správa k Obstaraniu 
urbanistickej štúdie pre územie Kmeťova – Hviezdoslavova trieda, predloženej na dnešné 
rokovanie VMČ.  
 
VMČ prerokovalo informatívnu správu – obstaranie urbanistickej štúdie pre územie 
Kmeťova – Hviezdoslavova trieda a žiada ÚHA o priebežné informovanie o stave 
pripravenosti a zapracovaní pripomienok jednotlivých strán.  

Hlasovanie:  za: 9  proti: 0  zdržal sa: 0 
 

2.3 MC Mikovíniho – parkovanie na chodníku so zachovaním obojsmernej premávky 

Na VMČ 4 bol predložený materiál z odboru dopravy, ktorý sa zaoberá možnosťou parkovania 
na chodníku tak, aby bola zachovaná obojstranná premávka po tejto ulici. Po diskusii k tomuto 
bodu VMČ odsúhlasilo návrh riešenia hlasovaním. 

VMČ súhlasí s návrhom Odboru dopravy, aby bola zachovaná obojsmerná premávka na 
ulici Mikovíniho (nad Sandokanom) a to s čiastočným parkovaním na chodníku v zmysle 
návrhu OD. 

Hlasovanie:  za: 9  proti: 0  zdržal sa: 0 
 

2.4 Návrh na obmedzenie parkovania na Hviezdoslavovej triede osadením TDZ 

Na VMČ 4 bol predložený materiál z odboru dopravy, ktorý navrhuje obmedzenie parkovania 
na ulici Hviezdoslavova trieda pre motorové vozidlá, v oblasti záhrad, a navrhuje osadenie 
dopravnej značky č. 271 – zákaz státia. Po diskusii k tomuto bodu členovia výboru 
neodsúhlasili tento návrh riešenia. 

VMČ nesúhlasí s osadením trvalého dopravného značenia na obmedzenie parkovania na 
Hviezdoslavovej triede (v oblasti záhrad) a žiada riešiť možnosti parkovania v tejto časti. 

Hlasovanie:  za: 8  proti: 0  zdržal sa: 1 
 

2.5 Odpredaj časti pozemku vedľa prevádzky „BLACK CAFÉ“ za účelom rekonštrukcie letnej 
terasy a rozšírenia prevádzky o detské ihrisko 

Z odboru majetku MsÚ bol doručený materiál vo veci žiadosti o odpredaj časti pozemku 
v tesnej blízkosti prevádzky „BLACK CAFÉ“. Členovia výboru po diskusii pristúpili ku 
hlasovaniu o tomto zámere odpredaja. 
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VMČ súhlasí s odpredajom pozemku pri prevádzke „BLACK CAFÉ“ o výmere 78,91 m2, 
v zmysle vyjadrenia ÚHA zo dňa 02.12.2024.  

Hlasovanie:  za: 9  proti: 0  zdržal sa: 0 
 
3. Odpovede na pripomienky 

 
3.1 Oprava uvoľnenej dlažby na schodisku Mikovíniho ulice k obchodnému centru Sandokan 

 
VMČ zašle SMS požadovanú fotodokumentáciu za účelom identifikácie uvoľnenej 
dlažby.  

Hlasovanie:  za: 9  proti: 0  zdržal sa: 0 
 

3.2 Zvýšenie kontroly Mestskej polície na detských ihriskách z dôvodu konzumácie alkoholu 

Odpoveď: MsP vykonáva kontrolu požívania alkoholu na verejných priestranstvách pravidelne 
v rámci každodenných úloh. MsP bude naďalej pokračovať v kontrolách, pričom zvýši intenzitu 
kontrol detských ihrísk a miest, kde sa kontrola alkoholu opakovane vyskytuje.  

VMČ berie vyjadrenie MsP na vedomie. 

 
3.3 Tvaromiestna obhliadka ohľadom osadenie nového VO medzi bytovými domami na ulici 

Škultétyho č. 32 – 34 a MŠ Nedbalova 

Odpoveď: Doplnenie VO – MŠ Nedbalova bude zradené do návrhu rozpočtu na rok 2025. 

VMČ berie na vedomie. 
 
3.4 Tvaromiestna obhliadka k prepájaciemu chodníku pri bytovom dome Golianova č. 62 – 66 

za účasti ÚHA za účelom vhodnosti a rozsahu 
 
Odpoveď: ÚHA odporúča VMČ postupovať v zmysle smernice o riadení projektov o procese 
riadenia investičnej akcie, v zmysle ktorej je podnet o IA smerovaný na príslušný referát 
(referát riadenia projektov). 
 
VMČ odporúča ÚHA riešiť prioritne poškodenejšie chodníky na území sídliska 
Klokočina. 
 

Hlasovanie:  za: 9  proti: 0  zdržal sa: 0 
 

3.5 Osadenie spomaľovača na Jurkovičovej ulici, pri pošte Nitra 11 
 

Odpoveď: Odbor dopravy k danej pripomienke vydal dňa 16.10.2024 určenie umiestnenia 
a použitia dopravného zariadenia – spomaľovacieho vankúša, ktoré bude v blízkej dobe 
zrealizované. V diskusii k tomuto bodu sa členovia zhodli, že spomaľovací vankúš je v tejto 
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lokalite nepoužiteľný, a trvajú naďalej na osadení stavebného spomaľovača. O tejto skutočnosti 
informoval predseda VMČ p. Obertáš vedúceho dopravy Ing. Maruniaka telefonicky. 
 
VMČ preto žiada OD, aby do najbližších rozpočtových opatrení zaradil realizáciu 
spomaľovača na Jurkovičovej ulici, pri pošte Nitra 11, avšak vo forme stavebného 
spomaľovača (nie spomaľovacieho vankúša). 
 

Hlasovanie:  za: 9  proti: 0  zdržal sa: 0 
 
3.6 Úprava parkovania Partizánska č. 59 – 63 a Partizánska č. 69 - 73 
 
Odpoveď: IA Úprava parkovania Partizánska 59 – 63 bola ocenená v predpokladanej hodnote 
zákazky v sume 5.850 Eur. 
 
Odpoveď: IA Úprava parkovania Partizánska 69 – 73 bola ocenená v predpokladanej hodnote 
zákazky v sume 5.100 Eur. 
 
VMČ žiada prerokovať tento návrh v komisii mobility a prehodnotiť možnosti alternatív 
rozširovania parkovacích miest v tejto lokalite. 
 

Hlasovanie:  za: 9  proti: 0  zdržal sa: 0 
 
3.7 Návrh na osadenie MOLOKov na rok 2025 VMČ 4 - Klokočina 
 
Na základe vytipovania lokalít členov VMČ a tiež požiadaviek od obyvateľov, žiadame 
Nitrianske komunálne služby s.r.o. preveriť kapacitné, technické a dopravné možnosti pre 
osadenie polopodzemných kontajnerov MOLOKov, a to v týchto miestach: 
 
1 – Bellova 6-8 a 10-12 + Partizánska 89 – zlúčiť a osadiť stojisko napr. na terajšie nad 
Bellova 6 
2 – Benkova ulica, medzi Benkova 12 a 14 – osadiť do pôvodného miesta terajšieho 
stojiska 
 
3 – Novomeského 2 a Novomeského 1,3,5,7  
4 – Novomeského 6 a Novomeského 9, 11  
5 – Novomeského 10 a Novomeského 13, 15 
6 – Petzwalova 38 – zrušiť, presun na existujúce stojisko pred Petzwalova 30  
7 – spojenie stojísk pred Bizetova 2,4,6 a 8,10,12, zároveň zrušiť stojisko pred Bizetova 1 
8 – Partizánska 91 a 93 – osadiť na existujúcom mieste stojiska, a zároveň zrušiť stojisko 
pred Partizánska 64 a 66 
 

Hlasovanie:  za: 9  proti: 0  zdržal sa: 0 
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4) Rôzne 

4.1 Možnosť parkovania pred bývalým pohostinstvom „TEPLAN“ 

VMČ žiada OD o zistenie informácie, či je voľná plocha pred bývalým pohostinstvom 
„TEPLAN“ určená na parkovanie. 

Hlasovanie:  za: 9  proti: 0  zdržal sa: 0 
 
4.2 Oprava komunikácie Pezinská – Partizánska - upresnenie 

VMČ žiada IO doplniť do zoznamu komunikácií určených na rekonštrukciu k oprave 
komunikácie Pezinská – Partizánska aj chodníky po oboch stranách tejto komunikácie 
tak, aby bola oprava riešená systematicky a komplexne.  

Hlasovanie:  za: 9  proti: 0  zdržal sa: 0 
 

5. Požiadavky VMČ – pokyn pre referát organizačný     
 

1) VMČ prerokovalo víťaznú štúdiu revitalizácie verejných priestranstiev OC 
„Sandokan“ a žiada ÚHA, aby bolo aktívne zapojené do ďalšieho 
pripomienkovania. 
 

2) VMČ prerokovalo informatívnu správu – obstaranie urbanistickej štúdie pre 
územie Kmeťova – Hviezdoslavova trieda a žiada ÚHA o priebežné informovanie 
o stave pripravenosti a zapracovaní pripomienok jednotlivých strán.  

 
3) Tvaromiestna obhliadka k prepájaciemu chodníku pri bytovom dome Golianova č. 

62 – 66  - VMČ odporúča ÚHA riešiť prioritne poškodenejšie chodníky na území 
sídliska Klokočina. 

 
4) VMČ preto žiada OD, aby do najbližších rozpočtových opatrení zaradil realizáciu 

spomaľovača na Jurkovičovej ulici, pri pošte Nitra 11, avšak vo forme stavebného 
spomaľovača (nie spomaľovacieho vankúša). 

 
5) VMČ žiada prerokovať v komisii mobility možnosti alternatív rozširovania 

parkovacích miest – Partizánska č. 65 – 69. 
 

6) VMČ žiada OD o zistenie informácie, či je voľná plocha pred bývalým 
pohostinstvom „TEPLAN“ určená na parkovanie. 

 
7) VMČ žiada IO doplniť do zoznamu komunikácií určených na rekonštrukciu 

k oprave komunikácie Pezinská – Partizánska aj chodníky po oboch stranách tejto 
komunikácie tak, aby bola oprava riešená systémovo a komplexne.  

 
8) VMČ žiada Nitrianske komunálne služby s. r. o. preveriť kapacitné, technické a 

dopravné možnosti pre osadenie polopodzemných kontajnerov MOLOKov, a to 
v týchto miestach: 
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– Bellova 6-8 a 10-12 + Partizánska 89 – zlúčiť + osadiť stojisko na terajšie nad Bellova 6, 
– Benkova ulica, medzi Benkova 12 a 14 – osadiť do pôvodného miesta terajšieho stojiska, 
– Novomeského 2 a Novomeského 1,3,5,7,  
– Novomeského 6 a Novomeského 9, 11,  
– Novomeského 10 a Novomeského 13, 15, 
– Petzwalova 38 – zrušiť, presun na existujúce stojisko pred Petzwalova 30 , 
– spojenie stojísk pred Bizetova 2,4,6 a 8,10,12, zároveň zrušiť stojisko pred Bizetova 1, 
– Partizánska 91 a 93 – osadiť na existujúcom mieste stojiska a zároveň zrušiť stojisko 
pred Partizánska 64 a 66. 

 
Najbližšie zasadnutie VMČ č. 4 Klokočina sa uskutoční v pondelok dňa 03.02.2025 

o 15.30 hod. v Dome Matice slovenskej, Dolnočermánska ulica. 
 
V Nitre, dňa 13.01.2025 

 

Pavol Obertáš, v. r.  
  predseda výboru č. 4 Klokočina 

Za správnosť: 
Mgr. Martina Svitačová, v. r.  
sekretárka  VMČ 4 


